

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Head of listing & Disclosure Dept.
Dubai Financial Market
UAE

السيد حسن عبدالرحمن السركال المحترم ،،
رئيس ادارة الادراج و الافصاح
سوق دبي المالي
دولة الامارات العربية المتحدة

Sub: DAR AL TAKAFUL PJSC enters into a Legally Binding Share Purchase Agreement to acquire Noor Takaful General PJSC and Noor Takaful Family PJSC

الموضوع : دار التكافل ش.م.ع تبرم اتفاقية شراء أسهم ملزمة قانونيا للاستحواذ على نور للتكافل العام ش.م.ع. ونور للتكافل العائلي ش.م.ع

Dar Al Takaful PJSC (the “Company” or “DAT”), announced today that it has entered into a legally binding share purchase agreement with Noor Investment Group LLC and Noor Bank PJSC to acquire the entire share capital of both Noor Takaful General PJSC and Noor Takaful Family PJSC for a total consideration of AED 215 million in cash (the “Transaction”).

شركة دار التكافل ش م ع ("الشركة" أو "دار التكافل")، أعلنت اليوم أنها أبرمت اتفاقية شراء أسهم ملزمة قانونيا مع مجموعة نور الاستثمارية وبنك نور ش.م.ع للاستحواذ على كامل رأس مال كل من شركتي نور للتكافل العام ش.م.ع ونور للتكافل العائلي ش.م.ع. نظير مبلغ إجمالي قدره 215 مليون درهم نقدًا ("الصفقة").

The Company has received binding financing commitments from UAE banks to finance the Transaction. The Company can confirm that there is no related party involvement in the Transaction.

تلقت الشركة التزامات تمويلية ملزمة من البنوك الإماراتية لتمويل الصفقة. تؤكد الشركة أنه لا يوجد هناك أي مشاركة في الصفقة من اي اطراف ذوي العلاقة.

The Transaction is consistent with the Company’s strategy to build scale and market share in fragmented market conditions. Given the complementary nature of the business of DAT and the Noor Takaful companies, DAT expects to generate synergies from the transaction. The financial benefits of the Transaction are likely to be realized in a timely manner after closing, when the target businesses have fully integrated with DAT.

تتوافق الصفقة مع استراتيجية الشركة الخاصة ببناء نطاق وحصة سوقية في ظل ظروف السوق المجزأة. بالنظر الى الطبيعة التكميلية لأعمال دار التكافل وشركتي نور تكافل، تتوقع شركة دار التكافل تحقيق تآزر من الصفقة. من المرجح أن تتحقق الفوائد المالية للصفقة خلال فترة وجيدة بعد إتمامها، وذلك عندما يتم اندماج الشركتين المستهدفتين مع دار اتكافل.

The Transaction has been approved by the shareholders of DAT, the Securities and Commodities Authority and the Insurance Authority and is expected to close in the second quarter of 2020, subject to other customary closing conditions. The Company's financial statements are likely to reflect the financial impact of the Transaction during the next reporting period after closing, i.e., the third quarter of 2020.

تم اعتماد الصفقة من قبل مساهمي دار التكافل وكذلك هيئة الأوراق المالية والسلع وهيئة التأمين ومن المتوقع أن تُغلق في الربع الثاني من عام 2020، وتحقيق شروط الإنجاز الأخرى المعتادة. من المرجح أنه ستوضح البيانات المالية للشركة التأثير المالي للصفقة خلال الفترة المشمولة بالتقرير التالي بعد الاتمام، أي الربع الثالث من عام 2020.

Emirates NBD Capital Limited acted as the sole financial advisor, Baker McKenzie Habib Al Mulla acted as the legal advisor, Deloitte acted as the financial and IT diligence advisor and Milliman acted as the actuarial diligence advisor to DAT on the Transaction.

قام بنك الإمارات دبي الوطني كابيتال ليتمد بدور المستشار المالي الوحيد، وأن شركة بيكر ماكنزي حبيب الملا عملت دور المستشار القانوني، كما أن شركة ديلويت قامت بدور مستشار الشؤون المالية وتقنية المعلومات، وقامت شركة ميليمان بدور المستشار الاكثواري لشركة دار التكافل في هذه الصفقة.

In case of any queries, please contact:

Hamad Mohammed Sharaf

Board Secretary

[hsharaf@dat.ae]



في حال وجود أي استفسارات، يرجى الاتصال:

حمد محمد شرف

سكرتير مجلس الإدارة

[hsharaf@dat.ae]

Cc:

H.E. Dr. Obaid Saif Hamad Al Zaabi - Acting Chief Executive Officer of the Securities and Commodities Authority (SCA) - UAE

نسخة مع التحية إلى:

سعادة/ د. عبيد سيف حمد الزعابي - الرئيس التنفيذي لهيئة الأوراق المالية والسلع بالإناب - دولة الامارات العربية المتحدة